Amendment #1

The closing date for the RFP has been extended. The following section of the RFP is updated as follows:

Part 2 – PROPOSAL PREPARATION INSTRUCTIONS & EVALUATION PROCEDURES

Delete: 
[bookmark: _GoBack]2.2	The proposal MUST be delivered to and received by the Contracting Authority named on the cover page of the RFP no later than October 17th , 2014 AT 12:00 PM EST. The outside of the envelope containing the proposal should include the RFP number found on the cover page of the RFP.
Insert: 
2.2	The proposal MUST be delivered to and received by the Contracting Authority named on the cover page of the RFP no later than October 21st , 2014 AT 12:00 PM EST. The outside of the envelope containing the proposal should include the RFP number found on the cover page of the RFP.



Modification No.1

La date de clôture de la demande de proposition a été prolongée. La section suivante de la DP est mise à jour comme suit:
PARTIE 2 : INSTRUCTIONS POUR LA PRÉPARATION DE LA PROPOSITION ET MÉTHODES D’ÉVALUATION
Supprimer :
2.2	La proposition DOIT parvenir à l'autorité contractante désignée à la première page de la présente DP au plus tard le 17 octobre 2014 À 12 H (HNE). Le numéro de demande de propositions, qui figure à la première page de la présente DP, doit être inscrit sur l'enveloppe renfermant la proposition.
Insérer : 
2.2	La proposition DOIT parvenir à l'autorité contractante désignée à la première page de la présente DP au plus tard le 21 octobre 2014 À 12 H (HNE). Le numéro de demande de propositions, qui figure à la première page de la présente DP, doit être inscrit sur l'enveloppe renfermant la proposition.

